
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FIRAT ÜNİVERSİTESİ 

SU ÜRÜNLERİ FAKÜLTESİ 

2023-2024 YILI BİRİM İÇİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2025 



Fırat Üniversitesi, Su Ürünleri Fakültesi akademik ve idari personellerine yönelik 2023-2024 

yılı birim içi değerlendirme toplantısı 05.02.2025 tarihinde, saat 10.00’da Su Ürünleri Fakültesi Seminer 

Salonunda gerçekleştirilmiştir. Toplantıda Su Ürünleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Kenen KÖPRÜCÜ 

açılış konuşmasını yaparak fakültenin misyonu, vizyonu ve 2025 yılı hedeflerinden bahsetmiştir. Fırat 

Üniversitesi, Su Ürünleri Fakültesi olarak 2025 yılı içerisinde öncelikli hedefin ZİDEK üzerinden 

akreditasyon sürecinin başlatılması ve bu sürecin başarılı bir şekilde sonuçlandırılması için gerekli 

adımların atılması olduğunu vurgulamıştır. 

Su Ürünleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Kenen KÖPRÜCÜ; kalite süreçlerinde Planla-Uygula- 

Kontrol Et- Önlem Al (PUKÖ) Döngüsü ve fakülte iç birimlerinde kalite kültürünün oturması ve 

işleyişinin eksiksiz şekilde yürümesi adına sunum ve konu anlatımı gerçekleştirmiştir. 

2025 yılı hedeflerinin yürütülebilmesi adına; 

 

 Su Ürünleri Fakültesi eğitim-öğretim süreçlerinde gerekli müfredat değişikliklerinin 

eğitim komisyonu tarafından değerlendirilmesinden 

 Her öğretim üyesinin verdiği derse ait ders izlencelerinin güncel ve hazır hale getirilerek 

sisteme eksiksizce yüklenmesi gerekliliğinden 

 Sınav evraklarının eksiksiz bir şekilde dönem sonunda öğrenci işlerine teslimi 

konusundan 

 Akreditasyon sürecinde bölümün tanıtımına yönelik özellikle uygulamalı derslerin 

işlenişi ile alakalı fotoğraf ve videoların alınmasından 

 Fırat Üniversitesinin 50. Yıl etkinlikleri bünyesinde fakültemizde birtakım etkinliklerin 

düzenleneceği konusundaki planlamalardan 

 Öğrenci ve mezun sistemlerinin, anketlerinin değerlendirilmesi ve süreç takibinin 

yapılması konularından bahsetmiştir. 

Özellikle 23-25 Eylül 2025 tarihinde Fırat Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi ev sahipliğinde 

gerçekleştirilmesi planlanan '23. Ulusal Su Ürünleri Sempozyumu' için gerekli web sayfası, açılış 

programları gibi sempozyuma dair planlamalar ve iş paketleri konusunda gerekli açıklamalar 

yapılmıştır. 

Daha sonra Su Ürünleri Fakültesi Öğretim üyelerine 2023-2024 yılı sürecindeki 

değerlendirmeleri ve 2025 yılına dair planlamaları ve beklentileri sorulmuştur. 

Su Ürünleri Fakültesi, Temel Bilimler Bölüm Başkanı Prof. Dr. Serap SALER; öncelikle fakülte 

üst yönetimin anlayış ve tutumlarından duyduğu memnuniyeti dile getirerek, geçmiş yıllarda derslik 

eksikliği yaşadıklarını fakat bunun giderildiğini dile getirmiştir. 2025 yılına dair beklentilerini 

açıklamıştır. Bunlar; 



 Ders işleyişlerde laboratuvar eksikliği yaşadıklarını ve Temel Bilimler Bölümüne ait 

ders işlenebilecek büyüklükte bir laboratuvar talebi 

 Amfilerde bulunan projeksiyon ve bilgisayarların yenilenmesi hiç olmazsa bakım ve 

onarımının yapılması gerekliliği, 

 Temel bilimler de bulunan birçok dersin işleyişinde mikroskop gerektiği ve bu konuda 

eksiklilerin olduğunu, 

 Balık sistematiği dersinde balık numunelerinden bazılarının yenilenmesi gerekliliği, 

 Lisansüstü öğrencilerin kullanabileceği bir oda veya laboratuvar olmasıdır. 

 

Avlama ve İşleme Teknolojisi Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ayşe Gürel İNANLI; kendi bölümleri 

adına laboratuvarların yeterli olduğunu sadece dönem başlamadan genel bir temizlik taleplerinin 

olduğunu dile getirmiştir. 

Fakülte Öğretim Üyelerinden Prof. Dr. Naim SAĞLAM; öğrenci laboratuvarı gerekliliğini 

vurgulayarak Su Ürünlerine ait bir deney hayvanları kullanımına yönelik oluşumun gerekliliğini dile 

getirerek, bu konudaki çalışmaları sormuştur. Su Ürünleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Kenen KÖPRÜCÜ 

tarafından gerekli açıklamalar yapılmıştır. 

Doç. Dr. Mürşide DARTAY; 2024 yılı itibari ile doçent kadrosuna atandığını ve gerek kadro 

sürecinin gerekse doçentlik sözlü sınav sürecinin gayet şeffaf ve düzenli bir şekilde yürütüldüğünü dile 

getirerek üst yönetime teşekkür etmiştir. 

Prof. Dr. Metin ÇALTA; Su Ürünleri Fakültesi binasına yönelik özellikle kantin kullanımından 

kaynaklı bazı güvenlik sorunlarının oluşabileceğini söylemiş ve bu konuda alınabilecek tedbirlere dikkat 

çekmiştir. 

Doç. Dr. Mücahit EROĞLU; 2018 yılında doçent unvanını aldığını fakat halen araştırma 

görevlisi kadrosunda olduğunu beyan ederek doçent kadrosu talebini yinelemiştir. Bu süreçte şu anki 

fakülte yönetimine çabalarından ve şeffaf uygulamalarından ötürü teşekkür etmiştir. 

Bütün akademik personel fakülte işleyişinden memnuniyet duyduklarını, özellikle atanma ve 

kadro süreçlerinin oldukça şeffaf ve bütünleyici bir şekilde yürütüldüğünü, herhangi bir mobing veya 

ayrımcı uygulama yaşamadıklarını dile getirmişlerdir. 

İdari personele yönelik 2023-2024 yılı değerlendirmeleri sorulduğunda; öğrenci işlerinden 

sorumlu memurumuz Mehmet VAROL, iş yükünün fazla olduğunu ve öğrenci işlerine bakacak ikinci 

bir memur gereksiniminden bahsetmiştir. Diğer bütün memurlar; fakülte işleyişine ve üst yönetime dair 

memnuniyet verici yorumlarda bulunmuşlardır. 



Bütün öğretim üyeleri; Su Ürünleri Fakültesinde özellikle uygulama derslerinin daha sağlıklı 

yürütülmesi, sınavların kolay ve titiz bir şekilde devam ettirilebilmesi için araştırma görevlisi ihtiyacını 

dile getirmiştir. 

Gerek akademik gerekse idari personellerin tümü temizlik görevlisi yetersizliğinden dolayı hem 

derslerin, hem yürütülen 6 adet TÜBİTAK 1001 projesinin, hem de genel fakülte işleyişinin aksadığını 

ve bazı sıkıntılar yaşandığını dile getirerek bu konudaki taleplerini yinelemişlerdir. 

Sonuç olarak 2023-2024 yılına dair değerlendirmeler ve 2025 yılı planlamaları ve hedefleri 

tespit edilerek toplandı sonlandırılmıştır. 

 

 

 


